
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20110216

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson, Urban 

Green,  Bengt Jemsö och Erika Conradsson. 
3. Dagordningen godkändes.
4. Föregående protokoll.

Inget att kommentera i föregående protokoll.
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Kostnaden för vinterns 

snöröjning är redan uppe närmare 80000:-.
Vi gick igenom balans och resultatrapport för 2010.
Vi diskuterade också budgetförslaget för innevarande år. Detta kommer att presenteras 
på årsmötet. Styrelsen kommer att föreslå en höjning av vägavgiften med 100 kronor, 
dels för att täcka förlusten av det statliga bidraget, ca.15000:-, samt kostnaderna för 
de två senaste vintrarnas snöröjning.

6. Skrivelser: Inga inkomna skrivelser.
7. Rapporter: 

- ”Såret ” i asfalten efter grävningsarbete på Bonäsvägen har fyllts i några gånger 
i vinter. Det kommer att lagas så fort vädret tillåter.

8. Vägföreningens årsmöte äger rum onsdagen 23/3 kl. 19.00 i Svärtingehus matsal. 
Annonser kommer i våra två dagstidningar, på hemsidan och i affären. 

9. Övriga frågor:
- Vägfogden samråder med bostadsrättsföreningen och tar fram kostnadsförslag 

för två gatljus på cykelvägen från  Stugvägen bort mot sporthallen.
- Brunn vid skolparkeringen vid sporthallen ligger fel och tar ej emot vattnet. 

Vägfogden undersöker. 
10. Nästa styrelsemöte äger rum omedelbart efter årsmötet. 
11. Mötet avslutades.

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/

http://www.svartingeostravagforening.se/

